
På vegne av Mjåtveitelvens forening vil jeg komme med innsigelse av byggesøknaden ang. B,7. 

322/190 på Mjåtveitmarka . 

  

I dette området er deler av Kloppedalsbekken lagt midlertid i rør noe som ble gjort uten det ble 

omsøkt verken til NVE. eller Statsforvalteren noe som er helt ulovlig.   

Så da konkluderte tidligere Meland kommune at dette var midlertidig da området ble deponi for jord 

masser i byggeperioden. 

Tore Johan Erstad som var jurist i Meland kommune laget et skriv på dette.  

Så her forventer vi at det evt. blir bekkeåpning og ikke permanent bekkelukking. 

  

I denne byggesøknaden er det ikke heller ikke nevnt noe om dette, videre ser vi at det fullstendig 

mangel på gode avbøtende tiltak mot forurensing og avrenning til Kloppedalsbekken, det blir nevnt 

fangdammen til (Walde og Askeland) som ligger nedstrøms dette tiltaket som eneste avbøtende 

tiltak. Her skal det gjøres det gjøres inngrep rett oppå bekken og det vil kreve helt andre avbøtende 

tiltak for og hindre mer forurensing til vassdraget, jeg viser til det for kort tid siden ble bonitert og 

gravd i dette området som førte til stor forurensing til Kloppedalsbekken og utbygger ble ilagt bot 

for dette. 

  

Slik vi ser det så vil dette tiltaket bli nærmest umulig og gjennomføre på en forsvarlig måte uten at 

det atter en gang blir store forurensinger til  Mjåtveitelven noe som er helt ulovlig.  

Vi ser at dette området er regulert til boligformål tidligere, men det har vært så mange forurensings 

episoder i forbindelse med Mjåtveitmarka og Mjåtveit næringspark, at vi må ta lærdom av alle disse 

episodene slik at det ikke gjentar seg. 

  

Mvh. Kjetil Tufte.  

Kontaktperson. 

 

 


